

الرئيس  
Chairman



To All Hotel General Managers,

**Circular No. (6) of 2021**

Circular issued by Qatar Tourism regarding:

Instructions for guests' New Year's Eve celebration experiences.

In reference to Article (3) of the Emiri Decree No. (15) of 2021 regarding the establishment of Qatar Tourism, which is aimed to enhance the tourism experience in the State of Qatar, and follow up on its development in legal and regulatory aspects;

And in reference to item (9) of Article (13) of Law No. (20) of 2018 on the Regulation of Tourism, which stipulated that instructions issued by Qatar Tourism shall be observed in a joint coordination between Qatar Tourism, State authorities responsible for controlling operations of tourism activities and hotel and tourism establishments.

And further to what was provided in Circular No. (1) of 2019 on instructions and guidelines for operating hotel establishments' facilities in tourist areas in relation to the tourist experience of visitors, guests, and customers;

And to enhance the operation controls and ensure improving tourist experience for guests and visitors of hotel establishments operating in the state on Friday, 31/12/2021 on the occasion of New Year's Eve Celebration.

The following has been decided:

السادة/ مدراء المنشآت الفندقية المحترمين،

**تعميم رقم (٦) لسنة ٢٠٢١**

تعميم صادر من قطر للسياحة بشأن:

تعليمات حول تجربة النزلاء في مناسبات راس السنة الميلادية.

بالإشارة إلى المادة (٣) من القرار الأميري رقم (١٥) لسنة ٢٠٢١ بإنشاء قطر للسياحة، والمكلف بالعمل على تحسين التجربة السياحية في دولة قطر ومتابعة تطوير ذلك من النواحي القانونية والتنظيمية؛

وبالإشارة إلى البند رقم (٩) من المادة (١٣) من القانون رقم (٢٠) لسنة ٢٠١٨ بشأن تنظيم السياحة والذي نص على مراعاة التعليمات التي تصدر من قطر للسياحة بناءً على التنسيق المشترك بين قطر للسياحة والجهات المختصة في الدولة بشأن ضوابط العمل بالأنشطة السياحية والمنشآت الفندقية والسياحية.

وإحافاً لما ورد في التعميم رقم (١) لسنة ٢٠١٩ بشأن تعليمات ضوابط العمل في المنشآت الفندقية والمرافق في المناطق السياحية فيما يتعلق بالتجربة السياحية للزوار والنزلاء والزبائن؛

ولغايات تطوير ضوابط العمل في المنشآت الفندقية بما يضمن تحسين التجربة السياحية لنزلاء وزوار المنشآت الفندقية العاملة في الدولة، وتحديدًا في ليلة الجمعة الموافق ٢٠٢١/١٢/٣١ بمناسبة الإحتفال برأس السنة الميلادية الجديدة.

فقد تقرر ما يلي:

All licensed hotel establishments operating in the State of Qatar to extend the time of parties held for the New Year's Eve celebrations in all the internal and external facilities of the establishments until 03:00 AM of Saturday 01/01/2022

Commit to all precautionary measures taken by the State of Qatar to prevent and limit the spread of the Coronavirus (Covid-19), and all previous circulars issued by Qatar Tourism in this regard.

The officials of Qatar Tourism, in coordination with the officials of the Ministry of Public Health and the officials of other relevant authorities of the State, shall continuously inspect hotels and touristic areas to ensure their compliance with the provisions of the Tourism Law No.(20) of 2018 and issued instructions.

Issued on the day Tuesday, corresponding to: 14/12/2021.

السماح للمنشآت الفندقية المرخصة والعاملة في دولة قطر بمد أوقات الحفلات المقامة لديها والخاصة برأس السنة الميلادية الجديدة بكافة مرافق المنشأة الداخلية والخارجية إلى غاية الساعة الثالثة صباحاً من فجر يوم السبت الموافق ٢٠٢٢/٠١/٠١.

الالتزام بجميع الإجراءات الاحترازية التي تتخذها دولة قطر للوقاية والحد من انتشار فيروس كورونا (كوفيد-١٩)، وجميع التعاميم السابقة الصادرة عن قطر للسياحة بهذا الشأن.

يتولى موظفي قطر للسياحة المختصين بالتنسيق مع موظفي وزارة الصحة العامة والجهات الرسمية الأخرى المختصة بالدولة مهمة الرقابة والتفتيش بشكل دائم على المنشآت الفندقية والمناطق السياحية، وذلك للتأكد من التزامها بالعمل بأحكام قانون السياحة رقم (٢٠) لسنة ٢٠١٨ وهذه التعليمات الصادرة بموجبه.

صدر في يوم الثلاثاء، الموافق: ٢٠٢١/١٢/١٤.

أكبر الباك  
رئيس قطر للسياحة  
Akbar Al Baker  
Chairman